
Protokoll styrelsemöte 9, 6 november 2024

Närvarande: Thomas Brynås, Göran Blom, Rita Evesson, Kennet Lejemark, Olle Andersson, Lars
Korneliusson, Inger Wallin, Magnus Bülow.
Adjungerad: Peter Axelsson, Cai Nilsson.

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Thomas B öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

§ 3 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§ 4 Information från anläggning/bana
Dräneringsarbete pågår bland annat på hål 11, hål 25 och tee på hål 13. På hål 10 röjs i den
rödmarkerade dungen till höger och i området mellan green på hål 5 och tee på hål 8. Planering
pågår för utformning av fairwaybunkern på hål 10 och greenbunkern på hål 12. På bron över
vattnet vid hål 9 behöver göras en större insats. Det räcker inte att bara lägga på grus.
Spelavgiften kommer att öka med 200 kr för guldmedlem och 150 kr för silvermedlem och även
för de andra medlemsformerna. Omsättningen har ökat i år men även kostnaderna.
För restaurangen finns ingen ny intressent ännu. Restaurangen kommer att vara stängd över jul,
nyår och trettonhelgen. Avtalet med den nuvarande restaurangen går ut den 6 maj 2025.

§ 5 Klubbfrågor
Höstårsmötet är bestämt till 27 november 2024. Styrelsen gick igenom förslaget till de nya
stadgarna inför årsmötet.Underlaget för detta är Svenska Golfförbundets mall för golfklubb med
externägt driftsaktiebolag där förslaget är att endast ha ett årsmöte. Det kommer då att läggas i
början av året och senast under mars månad. Detta innebär att de val som görs på höstårsmötet i
år föreslås bli en förlängning av sittande styrelse, revisorer och valberedning och att alla val
sedan görs på vårens årsmöte. Medlemsavgiften föreslås oförändrad för 2025. Genomgång av
verksamhetsplan för 2025.

Angående ny PRO har gruppen träffat ett antal sökande till tjänsten och redovisade detta. Det
finns ett par som man vill gå vidare med och fortsätter kontakterna.
Sponsorgruppen kommer för närvarande inte längre eftersom man inte kommer överens om
fördelningen av sponsorintäkter mellan Driftsbolaget och klubben.

Den 19 oktober hölls ett möte på Ringenäs GK initierat av Hallands Golfförbund och Svenska
Golfförbundet angående kapacitetstak där Thomas B och Göran B deltog. Till Svenska
Golfförbundets årsmöte i april 2025 kommer att föreslås ett kapacitetstak för golfklubbar
beroende på hur många hål man har. För Vinbergs Golfklubbs del med 27 hål skulle det innebära
ett tak på 4200 medlemmar, vilket kommer att innebära en minskning med närmare 1000
medlemmar. Ett nytt avtal med Andreas Lindahl från och med 2026 blir aktuellt angående detta.



Göran hade tagit fram kostnaden för en dataskärm för KM-vinnare. Ärendet bordlades för fortsatt
diskussion om traditionell tavla eller skärm.
Frank Kärrå har tagit initiativ till en ny tävling för serielagskaptenerna i Vinbergs GK, Björnhults
GK, Flädje GK och Falkenbergs GK, Captains Challenge, från och med 2025. Styrelsen och
Driftsbolaget är positiva till detta.
Förslag till hedersmedlem kommer att läggas till årsmötet.

§ 6 Ekonomi
Kennet L redovisade ekonomin. Genomgång av budget för 2025 som Kennet L och Thomas B
har gjort.

§ 7 Rapport från kommittéerna
Bana: se ovan
Dam: Information och förfrågan angående Hallands Ladies. Inte aktuellt med tävling i Vinberg.
Junior/Elit: Cai N har informerat juniorerna om sin avgång och juniorträningen pågick september
månad ut.
Medlem: Trettondagsgolf planeras till 6 januari och kommer att läggas in i GIT.
Senior: - Seriespelsförslag har kommit från HGDF för synpunkter.
Tävling: - I Vingolfens tre tävlingar deltog, 45, 57, och 54 personer. Resultatet finns under fliken
Tävling på hemsidan.

§ 8 PRO-information
-

§ 9 Övriga frågor
-

§ 10 Nästa möte
Nästa möte föreslogs preliminärt till 5 december.

§ 11 Mötets avslutande
Ordförande Thomas B tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet

Inger Wallin


